
Terugblik 2007 
  

Januari 

Maandag 1 januari en dinsdag 2 januari is er niet gerepeteerd i.v.m. 
Nieuwjaarsdag en Kerstvakantie. 

  
Vrijdag 5 januari is voorzitter Ton Koelemeijer tijdens de Nieuwjaarsreceptie 
van de gemeente Opmeer gehuldigd als Vrijwilliger van het Jaar voor zijn 

verdiensten voor de muziekvereniging. Jaarlijks huldigt de gemeente in een 
categorie vrijwilligerswerk (dit jaar waren kunst- en culturele verenigingen aan 

de beurt) een of meer Vrijwilligers van het Jaar. Dit jaar viel de keuze op onze 
voorzitter ("het boegbeeld van de vereniging" aldus de jury). Voor foto's, 
klik HIER.  

  
Maandag 8 januari repeteerden fanfare en B-orkest onder leiding van Niels 

Marchal. Dirigent Michael de Graaf stond op de lange latten. Niels maakte een 
begin met het repertoire voor het Music Gala 2007, 17 juni. 
  

Zondag 14 januari werden de fanfarejeugdvergaderingen gehouden. Eerst de 
jongste jeugd, daarna de iets oudere jeugd. Goede gesprekken met leuke 

ideeën. 
  
Woensdag 17 januari was er bestuursvergadering. Gesproken is o.a. over de 

afwijziging van de subsidie door de gemeent Opmeer, de organisatie van de 
Ledenvergadering en de opzet van de ledenwerfactie a.h.v. Unisono. 

  
Donderdag 18 januari gingen zowel de geplande bijeenkomst van de 
Werkgroep Werving en de Majorettencommissie niet door vanwege de hevige 

stormen. 
  

Donderdag 25 januari ging de vergadering van de Majorettencommissie wel 
door. 
  

Februari 
Donderdag 1 februari kwam de Commissie Werving voor de laatste keer bij 

elkaar met Unisono-coach Hans van Hees. De voorbereidingen op de 
wervingsactie "Talent in de Tent" verlopen voorspoedig. 

  
Maandag 5 februari repeteerden Alles Kids en de fanfare in de Muziekschool. 
  

Woensdag 14 februari vergaderde het bestuur. Gesproken is o.a. over de 
organisatie van de Ledenvergadering, de wervingsactie Talent in de Tent en het 

Music Gala 2007. 
De voorzitter was afwezig. Eerst vertegenwoordigde hij Erato als inspreker in de 
Commissie Samenlevingszaken van de Gemeente Opmeer, later dook hij het 

Carnaval in 't Darsgat in. 
In de Commissie werd het advies van het College besproken over het eindrapport 

naar de mogelijkheden voor een Multifunctioneel Centrum. Conclusie van het 
College en de Commissie: geen MFC, maar voor de jeugdorganisaties verbouwing 
van de huidige locaties. De vereniging in Spanbroek / Opmeer blijven vooralsnog 

met lege handen en een toezegging dat er op termijn aan hen wordt gedacht 
achter. 
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Zaterdag 17 en zondag 18 februari trad de hele vereniging op tijdens 
Carnaval. Zaterdagmiddag in de optocht door 't Darsgat, zondagmiddag bij het 

Carnaval voor Gehandicapten. Voor foto's, klik HIER.  
  

Zondag 24 februari bracht de fanfare in de kerk een serenade voor het gouden 
huwelijk van de fam. Appel. In zijn felicitatie ging de voorzitter nogmaals in op 
het beleid van de vereniging dat Erato graag serenades brengt, maar wel getipt 

of gevraagd wil worden. Voor dit bruidspaar was 1 jaar terug al geïnformeerd, 
ruimschoots op tijd dus. 

  
Dinsdag 26 februari kwam het Veilingcomité bijeen, d.w.z. de overgebleven 
leden van het Veilingcomité 2006 met een aantal in deelname geïnteresseerde 

personen. Er is gebrainstormd over de Veiling 2007. Wordt ongetwijfeld 
vervolgd. 

  
Maart 
Donderdag 1 maart kwam de Werkgroep Werving bij elkaar om met Unisono-

coach Marije Koopmans de puntjes op e i te zetten voor de actie "Talent in de 
Tent" die 5 maart van start gaat. 

  
Vrijdag 2 maart maakte een groep meisjes in het kader van de Gabberweek 
kennis met de majorettes. Onder leiding van instructrice Miranda Schoone werd 

1,5 uur fanatiek getwirld. 
  

Maandag 4 maart is de fanfarejeugd naar ijsbaan "de Westfries" geweest in 
Hoorn. Gezellig werd er een uurtje geschaatst. Alhoewel: voor veel kinderen was 
het de eerste keer dat ze op de schaatsen stonden. Ook nu weer bleek dat er 

veel talent bij Erato zit. Voor foto's, klik HIER.  
 

Maandag 5 maart vond de Ledenvergadering 
plaats. Voor de pauze werden de jaarstukken 
behandeld, na de pauze is o.l.v. Unisono-coach 

Willem Lenderink een start gemaakt met het 
Beleidsplan 2007-2011. Een prima vergadering. 

Voor een verslag, klik HIER.  
 

Maandag 5 t/m woensdag 7 maart zijn in het 
kader van de wervingsactie "Talent in de Tent" de 5 

basisscholen in Opmeer bezocht. ALLES KIDS o.l.v. Michael presenteerde zich 

daar in de groepen 3 t/m 5. Kinderen kunnen zich nu aanmelden om zelf een 
instrument uit te proberen. Voor info over de actie, klik HIER. Voor foto's van het 

Scholenbezoek, klik HIER. 
  
Donderdag 8 maart had de Commissie Artistieke Invulling (de CAI) van het 

Music Gala een bijeenkomst in Amsterdam met de solisten van het Music Gala 
2007. Er werd (hernieuwd) kennisgemaakt en het programma werd vastgesteld. 

Een goede bijeenkomst. Voor foto's, klik HIER. 
  
Donderdag 8 maart repeteerde de fanfare extra. 

  
Maandag 12 maart kwam de Commissie Werving bij elkaar om de opbrengst 

van het Scholenbezoek te inventariseren. Uiteindelijk bleef de teller staan op 23 
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aanmeldingen: 23 kinderen (en 1 volwassene) die een instrument willen 
uitproberen. De hele verdere week is door Bestuur en Commissie gewerkt om 23 

instrumenten bij elkaar te krijgen en de deelnemers te informeren. Gezien de tijd 
wordt les gegeven in 4 groepen. Start van de lessen: maandag 19 maart. 

  
Maandag 12 maart  ook probeerden fanfare en ALLES KIDS een nieuwe 
repetitieaccommodatie uit: de showroom van Robatax op de Veken. De eerste 

indrukken waren positief: we kunnen alles laten staan, er is voldoende warmte 
en medewerking vanuit Robatax, de akoestiek is goed. 

  
Woensdag 14 maart vergaderde het bestuur. Gesproken is o.a. over de 
repetitieaccommodatie. Besloten is om voorlopig door te gaan bij Robatax. Met 

wat kleine aanpassingen (vloerkleed bijv) moeten we ons daar thuis gaan voelen 
en goed kunnen repeteren. Verder aandacht voor het eerste succes van Talent in 

de Tent, het Music Gala en een evaluatie van de Ledenvergadering. 
  
Maandag 19 maart  startten 22 kinderen en 1 volwassene in het kader van 

"Talent in de Tent" met hun 4 proeflessen. In 't Ruimteschip werd er meteen 
fanatiek gemusiceerd. En warempel: na 45 minuten groepsles waren de klanken 

van een eerste melodie herkenbaar. "Mary had a little lamb". 
  

Donderdag 22 maart is o.l.v. en op initiatief van 

Wout Appel vloerbedekking gelegd in de nieuwe 
repetitieruimte. Jan Rood, Kees Molenaar, Joop 

Verweij en Corina Koelemeijer legden bijna 400 
vloertegels (natuurlijk Erato-blauw), zodat we ons 
daar nog meer thuis gaan voelen. Op de foto legt 

Wout (grondlegger van het tapijtidee) de laatste 
tegel. Hulde! 

  
April 
Maandag 2 april kwam Gala-voorzitter Jos Konijn de poster presenteren aan de 

repeterende fanfare. De poster is klaar. Nog 2 maanden. Voor foto's, klik HIER. 
 

Maandag 9 april waren er geen repetities i.v.m. Tweede Paasdag. 
  

Dinsdag 10 april kwam de Werkgroep Werving bij elkaar om de laatste puntjes 
op de i te zetten voor de Presentatie op maandag 16 april. Verder werd 
gesproken over de voortgang na 16 april. 

  
Woensdag 11 april vergaderde het bestuur. Gesproken is o.a. over de 

voortgang van de actie "Talent in de Tent" en een mogelijk Vervolg daarop. 
Besloten is ook de accommodatie bij Robatax definitief te maken, is een start 
gemaakt met het vaststellen van het Beleidsplan 2011 en is er uitgebreid 

gesproken over het Music Gala 2007. 
  

Donderdag 12 april repeteerden fanfare en ALLES KIDS. De repetitie kwam 
i.v.m. het uitvallen van Tweede Paasdag. De kinderen van ALLES KIDS kregen 
hun nieuwe T-shirts overhandigd. De primeur is maandag. 

  
Zaterdag 14 april, op de vroegste zomerdag ooit gemeten in De Bilt, gaf de 

fanfare een serenade aan Sjef Langedijk die 50 jaar was geworden. Voor foto's, 
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klik HIER.  
  

Maandag 16 april vond de Presentatie plaats van Talent in de Tent en de Open 
Avond van ALLES KIDS. Een genot om zoveel muzikaal talent bij elkaar te zien. 

Van de Talenten gaan er voorlopig 8 door voor 10 extra lessen. Een prima 
resultaat van deze actie. ALLES KIDS presenteerde de nieuwe T-shirts. Voor 
foto's, klik HIER.  

  
Zondag 22 april werd voor de 5e keer "Jong Opmeer 

in Concert" georganiseerd. Er waren dit keer 10 
optredens, waaronder namens Erato: ALLES KIDS, 2x 
majorettes en drumband. Een mooie muziekmiddag 

met goede presentaties vanuit de vereniging. Voor 
foto's, klik HIER. 

  
Maandag 23 april startten 8 Talenten met hun 

vervolgcursus o.l.v. Michael. 

  
Zaterdag 28 april bracht de fanfare een serenade aan Jos Konijn, de 

enthousiaste en gedreven voorzitter van de Music Gala Commissie. Blij verrast 
nam hij de muzikale hulde in ontvangst. Voor foto's, klik HIER.  
  

Maandag 30 april speelden fanfare en drumband voorafgaande aan de 
kinderspelen op het terrein van VVS'46 gezellig muziek voor ouders en kinderen. 

Om 9.30 uur speelde de fanfare het Wilhelmus bij het vlaghijsen. 
  
Mei 

Vrijdag 4 mei verleende de fanfare haar medewerking aan de Dodenherdenking 
in Spanbroek. Een prachtige koraal, een geweldige "Last Post" door Ilse en een 

stemmig Wilhelmus waren ons aandeel. Een goede bijeenkomst met heel veel 
(ook jong) publiek. 
  

Woensdag 9 mei vergaderde het bestuur bij Ruud. De lopende zaken werden 
afgehandeld, het Music Gala uitvoerig besproken en een eerste blik op het 

nieuwe seizoen gericht. 
  

Donderdag 10 mei repeteerde de fanfare extra i.v.m. het naderende Music 
Gala. Dirigent Michael de Graaf spreekt over een orkest dat in vorm begint te 
komen. Dat belooft veel goeds. 

  
Zondag 13 mei zijn de majorettes op 

concours geweest in Hillegom. Het large-team 
is in haar afdeling 1e geworden en kwam thuis 
met de grootste wisselbeker ooit gewonnen 

door Erato. Het small-team werd 2e. Volgens 
instructrice Miranda is er ontzettend streng 

gejureerd en is er nog veel te verbeteren voor 
de komende concoursen.  
  

Zaterdag 19 mei gaf de fanfare in de kerk 
een serenade aan het 50-jarig bruidspaar 

Knijn - Braakman. Wat een verrassing had moeten zijn voor het bruidspaar, 
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ontdekte de bruidegom toch vroegtijdig toen hij na de communie in de sacristie 
kwam voor een plaspauze en daar de fanfare zag klaarstaan.... 

  
Donderdag 24 mei repeteerde de fanfare extra. Omdat dirigent Michael de 

Graaf verhinderd was, stond de repetitie onder leiding van Niels Marchal. 
  
Vrijdag 25 mei  ging de drumband op stap. Eerst het seizoen evalueren, daarna 

naar het zwembad met elkaar. Gezellig. 
  

Maandag 28 mei was Tweede Pinksterdag. Ondanks dat repeteerde de fanfare. 
ALLES KIDS en majorettes waren vrij. 
  

Donderdag 31 mei repeteerde de fanfare weer extra. Het Gala-gevoel begint te 
kriebelen. 

  
Juni 
Zaterdag 2 juni hield de fanfare een Studiedag voor het Music Gala. Ter 

voorbereiding op het Music Gala werd deze Studiedag georganiseerd. Met een 
fantastische opkomst van het orkest werd er vanaf 10.00 uur gerepeteerd. 

Michael had een repetitieschema opgezet dat voorzag in studeren in 2 groepen: 
gerichte sectie-repetities onder leiding van Niels Marchal en groepsrepetities 
onder zijn leiding. In blokken van 5 kwartier werden aldus alle nummers 

doorgelicht, doorgespit en van commentaar voorzien. Tussendoor een aantal 
korte pauzes, waarin natuurlijk het Music Gala en de muziek in de gesprekken 

centraal stond. Dankzij het fraaie voorjaarszonnetje konden we op het 
schoolplein van de Bonifatiusschool heerlijk buiten zitten in de pauzes. 
Aan het eind van de dag om 17.00 uur merkte Michael terecht op dat we een 

gigantische stap voorwaarts hebben gezet. We zijn er nog niet, maar de echte 
Gala-sfeer hangt boven het orkest. Nog 14 dagen. Voor de foto's, klik HIER. 

  
Woensdag 6 juni vergaderde het bestuur. In een niet-voltallige bezetting (ook 
de Commissie Music Gala vergaderde) werden de lopende zaken doorgenomen. 

  
Donderdag 7 juni kwam Saskia Schäfer meerepeteren met de fanfare. Ze bleek 

een prachtige stem te hebben. Bij het orkest begint het Gala-gevoel steeds 
dichterbij te komen. Klik HIER voor de foto's. 

  
Maandag 11 juni repeteerde fanfare in de Oranjehal. Nog 6 dagen. Het komt 
steeds dichterbij. 

  
Donderdag 14 juni repeteerde de fanfare wederom in de Oranjehal. De 

aankleding was gestart: de zwarte doeken hingen, de lichttechnici waren nog aan 
het werk. 
Vooraf ontving dirigent Michael de Graaf voor zijn fantastische arrangementen 

voor het Gala een groot applaus van het orkest: 80% van de muziek is van zijn 
hand. Hij nam zelf de gelegenheid te baat om de trouwste repetitiebezoekers van 

het afgelopen seizoen in het zonnetje te zetten. Paula Dekker, MarieJosé de Boer 
en Jan Rood kregen een klein presentje van de dirigent. 
Vervolgens werd een doorloop gehouden. Klik HIER voor de foto's. 

  
Vrijdag 15 juni zijn de werkzaamheden gestart. De vloer is bedekt, het podium 

neergezet, de licht- en geluidsinstallatie opgebouwd. De vleugel voor Cor staat 
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startklaar, de helft van de stoelen staat, de kleedkamers beginnen een gezellige 
sfeer te krijgen. Het aggregaat draait, Harko is aangesloten op het geluid, de 

ingang staat. Moeder Riet en moeder Janny tapten koffie en smeerden broodjes, 
terwijl er door Joop, Jos, Richard, Jan, Ruud, Vronie, Trees, Anita, Anneke en 

José is gebuffeld. 
  
Vrijdag 15 juni ook was de Generale Repetitie. Vanaf 19.00 uur is er hard 

gewerkt door orkest en solisten. De aanwezigen in de zaal genoten nu al van 
prachtige muziek. Veel puntjes werden op de i gezet, veel stukjes vielen nu 

opeens in elkaar. De sterren brachten sfeer en toonden grote betrokkenheid. Ook 
de geluids- en lichtmensen waren al aanwezig om het geheel op elkaar af te 
stemmen. De lat ligt hoog en lijkt gehaald te worden. Nog 1 dag van 

voorbereiden. 
  

Zaterdag 16 juni is er weer gigantisch hard gewerkt. De 
stoelen staan en staan aan elkaar, de kleedkamers zijn 
aangepast sfeervol ingericht, de barren staan. De logo's 

hangen, de beamers werken, de lessenaarlampjes zijn 
geschakeld. De voorverkoop is afgerond en we zijn 

uitverkocht! Natuurlijk was er weer koffie en broodjes. 
Dankzij Jos, Richard, Peter, Anton, André, Trees, Ton, 
Ruud, Corina, MarieJosé, José, Paula en Paula, Hans, Cor, 

Sjef, Emmeke, Vronie, Wil, Anneke is alles klaar. Nog 1 
nachtje slapen. 

  
Zondag 17 juni was dan het Music Gala 2007. En het 
werd een muziekfeest, een gigantisch succes. Nadat de 

laatste voorbereidingen 's morgens waren afgerond, 
vrijwilligers geïnstrueerd, het orkest was ingespeeld en iedereen had genoten 

van een goedverzorgde brunch werd het 14.30 uur. Artiesten, orkest, dirigent, 
geluidsmensen, lichtmensen en publiek maakten er een prachtig Music Gala van, 
of, zoals het Noordhollands Dagblad kopte: "Gala van absolute Topklasse!" 

Een dag met een gouden randje, de apotheose van een jaar hard werken door de 
Commissie en de vereniging. 

De Afterparty was dan ook lang en knotsgezellig! Voor alle foto's, artikelen en 
wetenswaardigheden: kijk bij het tabblad Music Gala 2007. 

  
Maandag 18 juni werd gebruikt door Commissie en vrijwilligers om de 
Oranjehal weer op te ruimen en het Spanbroeker Circustheater weer te 

veranderen in een sportcomplex. 
's Avonds kwam er bij de fanfare weinig van repeteren: ieder stil moment werd 

gebruikt om herinneringen op te halen, anekdotes te vertellen en te glimlachen 
bij het enthousiasme van iedereen. 
  

Woensdag 20 juni evalueerde de Commissie Music Gala 2007 samen met 
voorzitter Ton Koelemeijer. Er werd teruggeblikt op een geslaagd evenement, 

waarbij nu al verbeterpuntjes voor de volgende keer werden genoteerd. De 
volgende keer....? 
  

Woensdag 20 juni ook hield de Muziekschool haar Einduitvoering van het 
schooljaar. Erato-leden Laura Mens en Monique Bakker ontvingen hun certificaat. 

Voor foto's, klik HIER. 

skowf.nl/erato/images/pdf/MusicGala%202007.pdf
http://www.mijnalbum.nl/Album=4XK4BHUC


  
Zondag 24 juni zijn de majorettes op concours geweest in Leiden. Het 

smallteam kwam terug met een 1e plaats met 65 punten, terwijl het large team 
met 69 punten een 3e plaats behaalde. Prima resultaten, vooral omdat het large 

team maar liefst 22 punten meer had als in Hillegom! 
  
Maandag 25 juni vergaderde het bestuur. Het seizoen werd geëvalueerd met 

dirigent Michael de Graaf, de eerste plannen voor het nieuwe seizoen werden 
bedacht. Ook de plannen voor een kleine Erato's Eigen Opleiding werden verder 

uitgewerkt. 
  
Donderdag 28 juni vergaderde de Majorettencommissie. 

  
Zaterdag 30 juni waren de Hafa-examens aan de Muziekschool. Alle Erato-

kandidaten slaagden met prima cijfers, Femke zelfs met LOF!. Proficiat aan: 
Femke Vet (waldhoorn, A) Karin Rook (alt-sax, B), Melanie Hoekstra (alt-sax, B) 
en Monique Bakker (trompet, C). Voor foto's, klik HIER. 

  
Zaterdag 30 juni werd in ontspannen sfeer het seizoen afgesloten door de 

fanfare en teruggeblikt op het Music Gala. Er waren woordjes van dank en trots 
door voorzitter Ton Koelemeijer en Commissie-voorzitter Jos Konijn en er waren 
cadeautjes. De Commissie werd bedankt met waardebonnen en een etentje, 

Commissie-voorzitter Jos Konijn werd benoemd tot Lid van Verdienste, Willy 
Beemsterboer en Richard Langedijk kregen zilveren spelden van de federatie 

vanwege hun 25-jarig lidmaatschap. Hoogtepunt was toch wel de presentatie van 
de DVD van het Gala. Een schitterende DVD, een prachtig document van een 
Gala van Topklasse. Voor foto's, klik HIER. 

  
Juli 

Maandag 2 juli werd het project "Talent in de Tent 2007" afgesloten met een 
presentatie door de Talenten, een optreden van ALLES KIDS en optredens van 
jeugdige fanfaremuzikanten. Een gezellige afsluiting van het nieuwe seizoen. Wie 

de jeugd heeft, heeft de toekomst. Dan heeft Erato toekomst. 
  

Augustus 
Maandag 20 augustus startte het nieuwe seizoen met repetities voor fanfare 

en majorettes. 
  
Dinsdag 21 augustus startte de drumband met de repetities, dit seizoen ook in 

Erato Music Hall met dank aan Robatax. 
  

September 
Zaterdag 1 september traden zowel fanfare als majorettes op bij de 

Evenementenwagen op de Jaarmarkt. Voor foto's, 

klik HIER.  
  

Zondag 9 september hadden de majorettes hun 
jaarlijkse uitstapje. Voor foto's, klik HIER. 
 

Zondag 16 september bracht de fanfare een 
serenade aan het gouden bruidspaar Ton en Riet 

Koelemeijer - Kok. Ton is ere-voorzitter van de 
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vereniging en blaast nog steeds zijn partijtje mee in het orkest, Riet is Lid van 
Verdienste en nog steeds actief voor het verlenen van hand- en spandiensten. 

Een prachtige muzikale hulde was de start van een dankbare dag. 
  

Maandag 17 september bracht de fanfare andermaal een serenade, dit keer 
aan Florence de Koning, die 60 jaar werd. Haar man had deze serenade gekocht, 
vorig jaar op de veiling. Een grote verrassing voor de jarige. Voor foto's, klkhier.  

  
Woensdag 19 september vergaderde het bestuur bij Ruud thuis. Door de 

verhuizing van secretaris Astrid naar London en de tijdelijke afwezigheid i.v.m. 
studie van Joska werd een nieuwe taakverdeling gemaakt. 
  

Zondag 30 september namen de majorettes deel aan het concours in 
Hoogwoud. Een moeizame 2e prijs was hun deel, het enthousiasme echter groot. 

Voor foto's, klik HIER. 
  
Oktober 

Zaterdag 6 oktober bracht de Gemeenschapsveiling het prachtige bedrag van € 
31.575 op. Van deze opbrengst gaat een deel naar Erato. Dank aan de 

vrijwilligers vanuit Erato die hebben meegewerkt, dank aan de supporters en 
leden die hebben gekocht. 
  

Woensdag 10 oktober vergaderde het bestuur bij Willy thuis. 
  

Maandag 15 oktober repeteerde de fanfare o.l.v. oud-dirigent en componist 
Leon Vliex. Michael was op vakantie en omdat we "de Helde van Velde" op de 
lessenaar hebben staan, was dit een mooie gelegenheid de kennismaking te 

vernieuwen. Een prettig weerzien, voor beide partijen. 
  

Maandag 15 oktober en dinsdag 16 oktober waren er geen repetities voor 
majorettes en drumband. 
  

Woensdag 17 oktober benoemde het bestuur Wout Appel sr tot Lid van 
Verdienste van Erato, dit o.a. vanwege zijn grote verdiensten voor de Erato-

veilingen. Bijna 25 jaar heeft hij deze veilingen met zijn computerwerk geheel 
belangeloos ondersteund. 

  
Zondag 28 oktober gingen de majorettes op concours naar Zevenhoven. 
  

Dinsdag 30 oktober ging de drumband op Scholenbezoek. Instructeur Floris 
van Tol en enkele drumbandleden bezochten op de basisscholen de groepen 4, 5 

en 6 om reclame te maken voor het Open Huis van 6 november. 
  
Woensdag 31 oktober had de fanfare een Generale Repetitie voor het 

Drieluikconcert van 3 november. Een prima bezetting, de voorbereidingen 
verlopen voorspoedig. 

  
November 
Zaterdag 3 november organiseerde Erato een Drieluikconcert waaraan werd 

meegewerkt door de fanfare, brassband Kunst naar Kracht - De Goorn en het 
NoordHollands JeugdFanfareOrkest. Een volle Amazone genoot van een avond 

met afwisselende muziek. Een prachtige avond, waarop in de fanfare werd 

http://www.mijnalbum.nl/Album=8WOSHVNH
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gedebuteerd door Anton v.d. Kraan op de baritonsax en Petra Hoekstra op de 
bugel. Voor een verslag, klik HIER. Voor foto's, klik HIER.  

  
Dinsdag 6 november hield de drumband Open Huis. Vanaf volgende week 

starten 6 nieuwe leerlingen met hun proeflessen. 
  
Zondag 18 november liep de hele vereniging mee in de Intocht van 

Sinterklaas. Een leuke happening ieder jaar, dit jaar weer opgewarmd door de 
koffie en chocolademelk met speculaas van Peter en José. Heerlijk! Voor de 

foto's, klik HIER. 
  
Woensdag 21 november vergaderde het bestuur bij Emmeke thuis. Gesproken 

is o.a. over het vertrek van Mery als bestuurslid majorettenzaken, de organisatie 
van het Voorjaarsconcert en Nieuwjaarsconcert. 

  
Vrijdag 30 november bracht de fanfare een serenade aan het 50-jarig 
bruidspaar Koomen - Groot. In een goede bezetting werd het voor de 

gemeenschap zeer actieve bruidspaar hulde gebracht. Legendarisch werd de 
opkomst van fanfarelid Menno die na het eerste nummer de zaal in kwam 

rennen. 
  
December 

Zaterdag 8 december bracht de fanfare in de kerk een serenade aan het 
bruidspaar Oudejans - Bosman. 

  
Dinsdag 11 december vergaderde het bestuur. Er werd o.a. afscheid genomen 
van Mery Westra als bestuurslid majorettenzaken. Met haar vertrek bestaat de 

majorettecommissie alleen nog uit instructrice Miranda Schoone. Een 
zorgwekkende ontwikkeling. Verder werd de komende periode besproken en 

werd een nieuwe stap gemaakt m.b.t. het beleidsplan 2008 - 2011. Door diverse 
omstandigheden ontbraken 4 bestuursleden. 
  

Maandag 17 december was Mery Westra voor de laatste keer aanwezig bij de 
majorettes. De majorettezaken worden waargenomen door Miranda in overleg 

met voorzitter Ton Koelemeijer. 
  

Woensdag 21 december had de Muziekschool haar jaarlijkse Kerstuitvoering. 
Onder de muzikanten waren ook enkele Eratoleden te horen. Voor de foto's, 
klik HIER. 

Maandag 24 en dinsdag 25 december is er niet gerepeteerd i.v.m. Kerstmis. 
  

Vrijdag 28 december repeteerden ALLES KIDS en fanfare extra i.v.m. het 
naderende Nieuwjaarsconcert. 
  

Maandag 31 december was er geen repetitie. Onder het genot van oliebollen 
kon iedereen terugkijken op het afgelopen jaar. Een jaar waarin weer veel is 

gebeurd, ook bij Erato. Een druk jaar. Een mooi jaar. 
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